
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20150219 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stig Jansson ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Elisabeth Ullström   

  Gunnar Lind 

§1 Mötets öppnande 

 Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Föregående protokoll  

 Inga funderingar 

§4 Don Peppino 

Det förslag som styrelsen lagt fram angående kostnader och prispengar i Don 

Peppino har vad det verkar tagits emot väl. Det finns ytterligare 1 förslag som 

Elisabeth tar fram till årsmötet för diskussion och beslut. Om vårt första förslag 

ändras blir det till nästa termin. 

§5 Lokalfrågor 

Vårt kontrakt med Gavlegårdarna går ut den 31 december och om vi ska göra 

något måste vi säga upp lokalen senast den 31 mars. Gunnar tar kontakt med 

Gavlegårdarna för en diskussion.  

§6 Inför årsmötet 

Årsmötet är den 24 mars och vi arbetar med verksamhetsberättelsen. 

Vidare ska en dagordning, balans och resultaträkning och en 

tävlingsrapport tas fram 

.  



 

§7 Ekonomi 

Vi har fått rapport för hela året 2014. Ekonomin är god men det är p g a att vi 

inte behöver betala hela hyran själv 

§8 Rapporter 

Inga rapporter 

§9 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor  

§10 Nästa möte 

 19 mars kl 17:00 

§11 Avlutande av mötet 

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

 Vid Protokollet  Justeras 

 

Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

   


